
PROTOKÓŁ nr 4/2021/2022 
 

Z zebrania szkolnej RADY RODZICÓW przy SP 401 z dnia 01 marca 2022r  
 
Program spotkania obejmował: 
 
1. Sporządzenie listy obecności. 
2. Przedstawienie bieżących spraw przez Przewodniczącą P. Martę Kwiatkowską. 
3. Skierowanie zebranych zapytań i tematów do Dyrekcji przez poszczególne trójki klasowe z klas1-8. 
4. Przedstawienie stanu finansów Rady Rodziców za bieżący okres, omówienie planowanych   
    wydatków oraz wpływów. 
5. Omówienie najbliższych planowanych i będących w toku wydarzeń inicjowanych przez Radę    
    Rodziców i chętnej społeczności szkoły: 
    - rewitalizacja roślinności na patio wewnętrznym – edycja wiosenna; 
    - organizacja i zaangażowane w pomoc uchodźcom z Ukrainy. 
6. Dyskusja otwarta. 
7. Zamkniecie zebrania. 
 
Ad 1.  
W zebraniu wzięło udział 11 przedstawicieli Oddziałów. 
 
Ad 2. 
Tematem głównym była oferta pomocy uchodźcom i osobom przyjmującym uchodźców z Ukrainy  
oraz sposobu jej realizacji w odniesieniu do obecnie prowadzonych akcji zainicjowanych przez 
Szkolne Koło Wolontariatu. Poddano do dyskusji zakres i określono rodzaj darów potrzebnych na ten 
moment. Zwrócono uwagę na dalsze problemy – zwłaszcza finansowe osób, które przyjmują 
uchodźców w swoich domach. W porozumieniu z Panią Wandą Piotrowską – nauczycielem WF naszej 
Szkoły, ustalono czas i rodzaj zbieranych darów. 

Rada Rodziców ma kontakt z Fundacją Honor Pomagania Dzieciom znajdująca się na 
Gocławiu ul. Bora Komorowskiego 39 gdzie można przynosić i zgłaszać się po dary dla uchodźców  
z Ukrainy. 

W związku z użytkowaniem stołów do tenisa stołowego oraz piłkarzyków, zakupionych i 
zorganizowanych dzięki składkom i możliwościami członków Rady Rodziców postanowiono, że zakup 
dodatkowych piłeczek i paletek będzie finansowany przez poszczególne klasy 4-8 korzystające z tego 
sprzętu. Zakupione ze środków RR akcesoria giną/niszczą się w tempie uniemożliwiającym 
korzystanie. Uczniowie mogą korzystać z prywatnych akcesoriów za które sami odpowiadają. 
 
Ad 3. 
Skarbnik Rady Rodziców przedstawiła obecny stan wpłat i listę osób z poszczególnych klas. 
Wysokość posiadanych przez Radę środków finansowych nie poprawia się, w związku z tym 
postanowiono zabezpieczyć kwoty na poczet nagród rzeczowych w konkursach do końca roku oraz 
obniżyć kwotę przeznaczoną na nagrody dla wyróżniających się uczniów na koniec roku szkolnego. 
Skarbnicy klasowi proszeni są o przypomnienie o wpłatach oraz przesłanie aktualnych list osób, które 
wpłaciły. 
 W celu zebrania większych środków odświeżona zostanie informacja na temat zbiórki poprzez 
FaniMani.pl gdzie drobne kwoty przekazywane są z zakupów robionych poprzez internet z 
większością sklepów i firmami usługowymi. Zachęcamy rodziców do zapoznania się aplikacją! 
 
Ad 4. 
Skarbnik Rady Rodziców przedstawiła obecny stan wpłat i listę osób z poszczególnych klas. 
Wysokość posiadanych przez Radę środków finansowych nie poprawia się, w związku z tym 
postanowiono zabezpieczyć kwoty na poczet nagród rzeczowych w konkursach do końca roku oraz 
obniżyć kwotę przeznaczoną na nagrody dla wyróżniających się uczniów na koniec roku szkolnego. 
Skarbnicy klasowi proszeni są o przypomnienie o wpłatach oraz przesłanie aktualnych list osób, które 
wpłaciły. 
 W celu zebrania większych środków odświeżona zostanie informacja na temat zbiórki poprzez 
FaniMani.pl gdzie drobne kwoty przekazywane są z zakupów robionych poprzez internet                     
z większością sklepów i firmami usługowymi. Zachęcamy rodziców do zapoznania się aplikacją! 
 
 



 
 
Ad 5. 
Omówiono najbliższe działania: 
Druga część rewitalizacji roślinności na patio zaplanowana jest na pierwsze dwa tygodnie kwietnia     
w zależności od pogody. 
Tym razem zapraszamy wszystkich chętnych rodziców a trójki klasowe o zebranie informacji na temat 
możliwości aktywnego włączenia się rekultywację tego miejsca. 
Potrzebne do tego będą: 
- ziemia w dużych ilościach do wyrównania terenu 
- kora do podsypania licznych iglaków  
- kilka worków trawy do miejsc zacienionych  
- nasiona na kwietne klomby 
Do oczyszczenia posadzki od strony boiska będzie potrzebny Karcher lub inny sprzęt czyszczący 
posadzki ściany, murki. 
Nasadzone zostaną wszystkie rośliny jakie rodzice będą chcieli przekazać. Dodatkowo potrzebny jest 
typowy sprzęt ogrodniczo/działkowy do wiosennego odchwaszczenia, rekultywacji ziemi po zimie. 
Informacja o terminie prac zostanie podana z wyprzedzeniem (2 lub 9 kwietnia w sobotę). 
 
Rada Rodziców ma nadzieję, że jeśli finansowe wsparcie jest trudne do realizacji to chociaż pomoc     
i zaangażowanie w akcje inicjowane przez Radę będą wspomagane przez Rodziców. 
 
Wstępnie zaplanowano termin Pikniku Szkolnego, który będzie połączeniem Dnia Dziecka, Dnia 
Mamy i Taty na 4/11/18 czerwca 2022r. Organizatorem będzie Dyrekcja Szkoły wraz z Radą 
Rodziców. 
 
Ad 6.  
Podczas otwartej dyskusji poruszono na temat równego wykorzystania stołów i piłkarzyków przez 
wszystkie klasy 4-8 oraz zużycie akcesoriów. Ustalono, że zakup dodatkowych będzie się odbywał  
z klasowych środków jeśli dzieci będą zainteresowane użytkowaniem. 
Podjęto temat zachowania i formy wypowiadania się uczniów na terenie szkoły jaki poza nią. 
Skandaliczne jest przeklinanie, obrażanie i wyzywanie się bez skrępowania przy nauczycielach. Rada 
Rodziców podda do dyskusji z Dyrekcją szkoły jakie podjąć programy naprawcze i jak zmotywować 
nauczycieli do aktywnego zwracania uwagę na przekleństwa wypowiadane przez uczniów. Praca nad 
formą wypowiedzi musi być także podjęta w domu bo to z domu dzieci powinny wynosić dobry 
przykład.  
Dyskutowano także nad wynikami wstępnych egzaminów ósmych klas i możliwościami ich poprawy.  
Z apelu jaki wystosowała Rada Rodziców na temat pomocy w prowadzeniu dodatkowych zajęć nie 
zgłosił się nikt.  

Ad 7.                                                                                                                                                       
Zamknięcie zebrania nastąpiło o godzinie 19:30. 

 

 

 

 

 

 

 

 


